

XMS

Radial

Sans huile aromatique

Rechapable

Dimension :

40.5/75 R 39 E3 TL **

51 mm

64 32^é de pouce

The Michelin E3 radial tyre for large scrapers designed to deliver excellent traction, superior damage resistance and a smooth ride.

Extended Tire Life

The innovative tread design has a high lug to void ratio and large contact patch for long tire life.

Excellent Lateral Grip

The edges of the circumferential tread pattern offer exceptional lateral grip.

Maximum Resistance to Damage and Punctures

The square tread contour protects shoulders and sidewalls from damage. The thick rubber bridge at the base of the tread helps increase the strength of the tread blocks for strong resistance to punctures.

Optimal Comfort

Staggered tread blocks provide excellent operator comfort.

Ce pneu radial Michelin E3 pour grosses décapeuses est conçu pour offrir une excellente traction, une plus grande résistance aux éventuels dommages ainsi qu' une conduite confortable.

Durabilité Accrue

Une sculpture innovatrice conçue de blocs épais lui confère un meilleur contact au sol et une durabilité exceptionnelle.

Excellente Adhérence Latérale

Les arêtes des blocs de la sculpture circonférentielle offrent une adhérence latérale exceptionnelle.

Résistance Maximale aux Dommages et aux Perforations

L'épaulement et les flancs sont protégés grâce à la conception d'un épaulement carré. La base épaisse de caoutchouc, où reposent les blocs de sculpture, accroît leur robustesse pour une meilleure résistance aux perforations

Confort Optimal Pour le Conducteur

Avec sa sculpture décalée, ce pneu offre un excellent confort pour l'opérateur.